
Styrelsemöte Gropens IF    2023-08-14 
Närvarande: Daniel Helldén, Camilla Helldén, Martin Nilsson, Kent Andersson, Thomas Helldén,  Åsa Lindby, 
Per Karlsson , Dustin Appelros, Daniel Söderberg, Niklas P’hart 
 
Agenda Sammanfattning Åtgärder/beslut 

1. Mötets öppnande  Ordförande öppnar mötet 

 Åsa Lindby meddelar att hon väljer 

att avsluta sitt arbete som sekreterare 

i föreningen men meddelar även att 

hon vill fortsätta sitt engagemang 

med Gropafesten.  

Martin tackar för ett fint arbete och 

läser upp några anekdoter från Åsas 

protokollförande. Martin lämnar över 

18 gula rosor med svart snöre. 

Thomas lämnar över en liten gåva för 

att visa föreningens tacksamhet för de 

18 år hon givit föreningen. 

Vise sekreterare Camilla Helldén 

ställer upp som ny ordinarie 

sekreterare fram till nästa årsmöte. 

 

Beslut: Camilla Helldén 

ingår nu i AU för 

föreningen. 

 Martin kommer med ett förslag om 

ett arbetsutskott för gropafesten. 

Beslut: 

Styrelsen beslutade att bilda

 Gropafesten- utskottet där  

till en början följande  

personer ingår: 

Daniel H (festgeneral)-  

leder utskottet 

Martin N (ordförande  

föreningen) 

Thomas H (kassör) 

Camilla H  

(alkoholtillstånds ansvarig) 



2. Föregående 

protokoll-

avstämning 

Städfirman som städar i Rosengården får godkänt av 

bordtennisspelarna. Värmepumpen i Missionshuset blir löst under 

september.  

Utvärdering av 

Gropafesten 

Diskussion i smågrupper först. Jättekul med stor uppslutning under 

måndagskvällen.  

Väldigt städat och lugnt båda kvällarna, Mycket bra med containern 

för alkoholen. Försäljningen av mat och dryck gick bra. 

Lotteribodarna hade lite dålig försäljning. 

Ca 650 besökare på fredagen och ca 350 på lördagen. 

Runt 175 000 kr i vinst efter årets festhelg. 

Saker att tänka på inför nästa års festhelg: 

- Kan vara bra med olika ansvarsområden med en ansvarig i 

varje område. Ex. städning, avspärrningar, röjning, staketet, 

m.m. 

- AU för gropfesten behöver ta ett möte vid festplatsen innan 

sommaren och stämma av om något större behöver fixas. 

- Mycket bra med containern för alkoholen. 

- Kan bli mycket bättre med avisering av festen. Mycket bra 

med förköpet, men mer tydlighet och längre tid. 

- Prissättningen: Entrén = lite kommentarer men inget 

speciellt. Alkoholen = inget klagomål på priset. Byte av 

ölsort men cidern var bra. 

- Lotteri/hjul bodarna = eventuellt sänka priset under 

lördagseftermiddagen för barnens skull.  

- Artister: Lars Kristerz mycket bra. Donnez 

lördagseftermiddagen mycket bra, kvällen bra band, men 

inte samma tryck på dansgolvet som det brukar vara på 

lördagskvällen. Diskussion om att inte ha dansband båda 

kvällarna. 

- Vore bra med en toalett för personal och artister. Ev. på en 

liten släpkärra.  

- Entrén behöver bli smalare så endast en kan gå in åt gången. 

Bättre skylt att utgång lika med hemgång. 



- Be Roos i backa om att få stänga av helt vid kraftstationen 

så vi minskar risken för skador. 

- Vi bestämmer redan nu att Hjalmarssons kommer med grus 

till festplatsen under festveckan. 

- Ett popupp tält till Entrén och ett fönster i kuren mot backen. 

 

Styrelsen beslutar om att ge Daniel Helldén okej för att 

planera en tack kväll. 

 

3. Sektionsrapporter 

Aikido/Thaibox Ingen Aikido kommer att startas upp 
under hösten. 
Diskussion om att flytta 
Thaiboxningen till Sporthallen inne i 
Fjugesta.  

Beslut:  

 

Beslut:  

 

 

Bordtennis Inte startat upp riktigt än. Ska ta tag i 

barnträning.  

Någon behöver ta över jobbet med 

licenser efter Åsa. Åsa skriver en 

lathund om hur man gör och ger till 

sektionen. 

 

Byggnader Rosengården: Kvar att måla invändigt 

och tapetsera. Även en ramp till 

entrén kommer fixas inom kort. 

 

Missionshuset: Martin kommer med 

förslag om att göra en värdering för 

en framtida försäljning av 

Missionshuset. (Niklas fixar 

värmepumpen inom kort.) 

 

 

 

Beslut:  

Kraftsport   



Innebandy Sektions möte ägde rum den 9:e 

augusti med stort närvarande. Det 

pratades om lagkassor. Det kommer 

öppnas konton via föreningen så att 

ingen ledare behöver använda egna 

konton och för säkerheten samt för 

bokföringen. Allt redovisas varje år 

till föreningens kassör. 

Diskussion om vad föreningen ska 

bistå med ekonomiskt till lagen.  

Frågan tas tillbaka till sektionen för 

att ta fram ett förslag. Kollas på 

sponsorer för en till stor GIF flagga 

till hemmamatcher. Nästan klart med 

alla sponsorplatser på matchställen. 

Sponsorpengarna betalar alla utgifter 

för inköp av matchställ detta år + lite 

över. 

Det kommer göras fler 

bokföringskonton för att få mer koll 

på olika poster inom sektionen. 

Föräldramöte för alla lag samtidigt 

planeras i oktober.  

Det planeras en avslutningsbanket för 

alla lagen med prisutdelning.  

Kommer sälja årskort till A-lagets 

hemma matcher.  

Planeras en kickoff för alla ledare där 

sektionen önskar ca 5000:- 

 

Seniorerna har kommit igång med 

träningar och har bra uppslutning. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslut: Styrelsen beslutar 

att sektionen får genomföra 

detta. 

 

Beslut: Styrelsen beslutar 

att bidra med 5000:- . 



Det har värvats fem stycken nya 

spelare till denna säsong.  

Padel Patrik Post med flera önskar gå en 

utbildning för fem personer för 

28 000 kr.  

 

Beslut: Styrelsen beslutar 

att Patrik Post adjungerande 

till nästa Årsmöte. 

Beslut: Styrelsen tar beslut 

om att föreningen går med i 

Paddelförbundet. 

4. Ekonomi Ekonomin är god, Beslut:  

 

5. Övriga frågor - Martin informerar om bakgrunden 

om Gif news. Tanken är att det 

kommer ut ett avsnitt på ca 3 minuter 

i månaden. Lite som ett nyhetsbrev. 

- Dropboxen har Åsa laddat ner på ett 

- USB som Martin tar hand om. 

 

 

Till nästa möte - Utdrag från 

Belastningsregistret för 

styrelsemedlemmar ska tas 

med till nästa styrelsemöte 

och visas upp. 

- Behöver hitta en ny ansvarig 

för taggar till 

kraftsportslokalen. 

 

6. Nästa möte 11/9 kl.18.00 i Rosengården.  

7. Mötets avslutande 

 

/Camilla Helldén 

 
 


